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Zápis z jednání  
oblastního výboru ČJF –  Východočeská oblast  

č. 6/2020 
Den konání 7.10.2020 
Místo konání Suchá u Litomyšle 
Čas  Od 17:30 Do 20:00  

     
Přítomnost členů OV Markéta Kvapilová Přítomna 

Jaroslav Hupka Přítomen 
Vladimír Zvěřina Přítomen 
Roman Falta Přítomen 
Michal Mundil Přítomen 
Jiří Skřivan Přítomen od 18:15 
Václav Žižka Omluven 

Přítomnost hostů   
Přítomnost dalších osob  Pavlína Dušková Přítomna 

Vojtěch Kodytek Přítomen od 18:30 do 
18:45 

 
 

Program jednání: 
1. Kontrola úkolů z minulého zasedání OV 
2. Zápis číslo 5/2020 
3. OM  Drezura U 25 

      4. OPP, SCM 
      5.      Doporučení do SCM 
      6. Web oblasti 
      7. Školení instruktorů 
      8. Školení stewardů 
      9. Školení Rozhodčích 
     10. Zvýšení Kvalifikace 

11. Přehled umístěných na MČR   
12. Vedoucí ekip 
13. Zhodnocení OM 2020  + dotaz V. Kodytka 
14. ZZVJ Kolesa 
15. Časomíry 
16. Kalendář závodů 
17. Organizace OM  pro rok 2021 
18. MS – Mgr. Karel Nývlt 
19. Zástupci disciplín spolupracující s OV 
20. Majetek oblasti 
21. Drezurní halové závody 
22. Odměna účastníkům MČR 
23. Vyhodnocení oblasti 
24. OM Vytrvalost 
25. Zrušené závody 
26. Nefunkční notebook 
27. Hledání sponzorů oblastních akcí 
28. Vybavení účastníků MČR 
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29. PER ROLLAM 

 
 
Průběh jednání a přijatá usnesení: 

1. Průběh jednání: 
 
Byla provedena  kontrola úkolů z minulého jednání. 
Úkoly splněny.  
 

Usnesení 
č. 1.10/20 

 

hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 
2. Průběh jednání: 

 
Bylo zjištěno, že  zápis z minulého OV  nebyl zaslán ke schválení členům OV. 
Zápis  bude zaslán ke schválení a zveřejnění společně se  zápisem 
z 7.10.2020. 
 
zajistí: Dušková                                                               termín plnění:ihned 

Usnesení 
č. 2.10/20 

 

hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 
3. Průběh jednání: 

 
Po upozornění od účastnice  OM drezura U 25 se  zjistilo, že pro odměněné  
umístěné při OM drezura v kategorii U 25 došlo k odeslání chybných částek. 
OV schválil poslání rozdílu umístěným.  
 
zajistí:Dušková                                                                termín plnění:ihned 

Usnesení 
č. 3.10/20 

 
OV Včo Schvaluje doposlání rozdílů částek pro umístěné OM drezura 2020 
kategorie U 25. 
 

hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 
4. Průběh jednání: 

 
OV diskutoval financování z OPP, organizaci oblastních SCM. 
R. Falta a M. Kvapilová nastínila ostatním členům OV  novou vizi organizace 
celostátních SCM. J. Skřivan uvedl, že se jedná pouze  o diskutovanou vizi. 
Organizace SCM, které by  měly  probíhat od  tohoto podzimu by měla být 
stejná jako v minulém školním roce.  
 
 
zajistí:                                                                termín plnění: 

Usnesení 
č. 4.10/20 

 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 
5. Průběh jednání: 

 
OV  diskutoval nad podobou webu  oblasti.  Byla provedena analýza webů 
ostatních oblastí  a na základě toho byl dán podnět do diskuze, zda současná 
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podoba webu oblasti je dostačující. Z diskuze vyplývá potřeba úpravy webu 
oblasti v souladu s plánovanými úpravami webu ČJF. M. Kvapilová zjistí u J. 
Štvána podrobnosti.   Dále byla řešena otázka prezentace oblasti na hlavních 
stránkách ČJF.   
V. Zvěřina byl pověřen, aby zajistil funkční odkaz pro snadný přechod 
z oblastního webu na stránkách ČJF na současné aktuální „zelené stránky“. 
Aktuality, které jsou vkládány na „zelené stránky“ budou umisťovány také na 
oblastní federační web. 
 
zajistí:Zvěřina, Kvapilová                                               termín plnění:průběžně 

Usnesení 
č. 5.10/20  

  

hlasování Pro: Proti:0 Zdržel se: 
6. Průběh jednání: 

 
OV VČO doporučuje k zařazení do celorepublikového SCM: 
L. Kodytková (drezura – Morava), A. Horáčková (s výhradou malé výkonnosti), 
E. Houdová – (drezura), Anežka Novotná 
 
zajistí: Dušková                                                                termín plnění: ihned 

Usnesení 
č. 6.10 

/20 

 

hlasování Pro:6 Proti:0 Zdržel se:0 
7. Průběh jednání: 

 
P. Dušková informovala, že pod hlavičkou  SZeŠ  Lanškroun byl  otevřen  
k přihlašování kurz  pro instruktory jezdectví. Kurz byl otevřen ve spolupráci 
s klubem Panská Lícha. Místo konání: Brno.  
OV vzal informaci na vědomí. 
 
zajistí:                                                                termín plnění: 

Usnesení 
č.  

7.10/20  

 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 
8. Průběh jednání: 

 
Pro kurz školení  stewardů 12. – 13.12.2020 byla domluvena zkoušková  
komise: J. Metelka, B. Rejnek, R. Šálek. Je potřeba tento kurz vypsat do JISu 
a  nechat jmenovat zkouškovou komisi VV ČJF.  
Poplatek za kurz  stanovil OV následovně: členové oblasti: 500,-, členové  
ostatních oblastí 1.000,-. 
 
zajistí:  Dušková                                                              termín plnění:ihned 

Usnesení 
č. 8.10 

/20 

 

hlasování Pro:6 Proti:0 Zdržel se:0 
9. Průběh jednání: 
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Současně se zahájením kurzu stewardů (12.12.2020) 
proběhne i zahájení  kurzu pro  nové rozhodčí.  
Poplatek za kurz  stanovil OV následovně: jedna disciplína: 3.000,-, každá 
další disciplína: 1.000,- 
Dušková vloží do JIsu, připraví letáček a info nechá umístit  na web a fb.  
 
 
zajistí: Dušková                                                               termín plnění:ihned 

Usnesení 
č. 9.10/20 

 

hlasování Pro:6 Proti:0 Zdržel se:0 
10. Průběh jednání: 

 
OV VčO navrhuje doporučení  zvýšení kvalifikace pro  Květu Krupkovou na 
národní rozhodčí  v disciplíně skoky.  
 
zajistí:Dušková                                                                termín plnění:Ihned 

Usnesení 
č. 

10.10/20  

 

hlasování Pro:6 Proti:0 Zdržel se:0 
11. Průběh jednání: 

 
Diskuze nad průběhem MČR v jednotl disciplínách. Vzhledem k tomu, že již 
proběhla všechny MČR byl V. Zvěřina požádán o umístění seznamu všech 
umístění  oblastních jezdců na MČR 2020 na web  oblasti.  
Proběhla kontrola zpráv z jednotl MČR, chybějící zprávu z MČR spřežení 
zajistí M. Kvapilová. 
 
zajistí: Zvěřina, Kvapilová                                                    termín plnění:ihned 

Usnesení 
č. 

11.10/20 

 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 
12. Průběh jednání: 

 
Ov diskutoval nad odměnou pro vedoucí ekip  MČR pro rok 2021. Je nutné 
stanovit jasná pravidla pro odměnu těm, kteří se na MČR starají o jezdce naší 
oblasti. 
 
zajistí:  všichni členové OV                                    termín plnění:do příštího OV 

Usnesení 
č. 

12.10/20 

 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 
13. Průběh jednání: 

 
Na vlastní žádost byl pozván host V. Kodytek, který chtěl prodiskutovat průběh 
OM drezura pony. Jeho poznatky budou  poznamenány do dokumentu, který 
hodnotí průběh OM v roce 2020 v naší oblasti. Dokument tvoří přílohu tohoto 
zápisu.  
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V. Kodytek také vznesl dotaz, proč není  při OM skoky zařazena kategorie 8-
10 let. Člen OV zodpovědný za pony sport – M. Mundil mu vysvětlil, že není 
dostatek jezdců, který by mohl být v rámci oblasti zařazen do této kategorie.   
 
zajistí:Dušková                                                             termín plnění: ihned 

Usnesení 
č. 

13.10/20 

 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 
14. Průběh jednání: 

 
P. Dušková přednesla žádost JS Kolesa o zrušení všech ZZVJ plánovaných 
na 17.10.2020 s ohledem na stávající situaci. Žádost byla schválena. 
 
zajistí:Dušková                                                                termín plnění: ihned 

Usnesení 
č. 

14.10/20 

 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 
15. Průběh jednání: 

 
M. Mundil informoval o stavu časomíry, kterou má v péči Eva  Siatková. Je 
potřeba koupit nový snímač.  V. Zvěřina zjistí možnost zaslat na revizi + 
finanční náročnost. . M. Mundil  navrhuje pořízení nových časomír. Je třeba, 
aby na příští sezonu byla zajištěna funkčnost kompletních zařízení.  
 
 
zajistí:Zvěřina                                                             termín plnění:do příštího 
OV 

Usnesení 
č. 

15.10/20 

Pro: 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 
16. Průběh jednání: 

 
OV diskutoval nad  schůzkou pořadatelů závodů. Předběžně byl stanoven 
termín 19.11.2020  od 18:00 hod. Místo bude upřesněno.  
Mimo termínového kalendáře  budou řešeni též zájemci o pořádání OM 2021, 
a kvalifikační kola NP  skoky, popřípadě dalších disciplín, dle došlých 
požadavků od komisí. 
 
Před schůzkou pořadatelů závodů proběhne otevřené zasedání OV od 
17:00.hod 
  
Info na web -Zvěřina, na FB - Dušková 
 
zajistí:Dušková                                                          termín plnění:19:11.2020 

Usnesení 
č. 

16.10/20 
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hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 
17. Průběh jednání: 

 
Diskuze nad průběhem jednotlivých OM. M. Mundil vyslovil přání, aby se OM 
konala před MČR tak, aby mohla OM být tzv. kontrolními závody pro zájemce 
o reprezentaci oblasti na MČR. 
Bude předneseno na schůzce pořadatelů. Je možné, že nebude reálné, aby 
se tak uskutečnilo u všech OM ve všech disciplínách, ale bude snaha, aby 
alespoň v juniorských dětských a pony kategoriích se tak stalo. 
 
zajistí:                                                                termín plnění: 

Usnesení 
č. 

17.10/20 

 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 
18. Průběh jednání: 

 
M. Kvapilová zprostředkovala zbytku OV žádost od Mgr. K. Nývlta, který se 
kvalifikoval na MS jednospřeží. K. Nývlt požádal OV VČO o finanční podporu 
svého výjezdu.  
Po diskusi se OV shodl na tom, že finanční podpora reprezentačních výjezdů 
nemůže být poskytována z oblastních rozpočtů. Na reprezentační výjezdy jsou 
alokovány finanční prostředky na centrále. Oblast má za úkol podporovat a 
rozvíjet sport od nejnižších úrovní po úroveň MČR.  
Nicméně Ing. Kvapilová se pokusí zjistit možnosti finanční podpory pro 
K.Nývlta a poté mu odpoví.    
 
zajistí: Kvapilová                                                    termín plnění: ihned 

Usnesení 
č. 

18.10/20 

 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 
19. Průběh jednání: 

 
Diskuze nad činností zástupců v OV pro jednotl disciplíny. 
Některé disciplíny nemají dostatečné zastoupení v rámci oblastního výboru. 
Bylo tedy rozhodnuto, že budou osloveny osobnosti některých disciplín 
s žádostí o součinnost.  
Pro disciplínu spřežení byl navrhnut pan. J. Koníř. Domluví s ním M. 
Kvapilová. Pro disciplínu drezura byla navrhnuta J. Haškovcová. Probere s ní 
R. Falta.  
 
zajistí: Falta, Kvapilová                                       termín plnění: do příštího OV 

Usnesení 
č. 

19.10/20 

 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 
20. Průběh jednání: 

 
Majetek oblasti – zajištění skladování. 
Využití nabídky V. Zvěřiny,¨- možnost  uskladnění a evidence věcí v majetku 
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oblasti na jednom místě. 
Jedná se o – vlajka ČJF, vlajka VčO, standarta VčO, podsedlové dečky 
s logem VčO, čísla na kočár, trička s logem VčO. 
Na příští OV – předat následující : vlajka oblasti je u Duškové, vlajka ČJF u 
Kvapilové a standarta u Skřivana, podsedlové dečky u Kvapilové a Mundila, 
čísla u Kvapilové. 
OV rozhodl, že potištěná trička z MČR, která nebyla pro neúčast rozdána 
účastníkům, budou použita do tomboly v rámci oblastního galavečera. 
 
zajistí:  Zvěřina, Kvapilová, Mundil, Skřivan, Dušková    termín plnění:příští OV 

Usnesení 
č. 

20.10/20 

 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 
21. Průběh jednání: 

 
OV diskutoval o nápadu zimních halových drezurních závodů. Myšlenka – 
jezdci přijedou na daný čas, odjedou vybranou úlohu, odvezou si vyplněný 
protokol a odjedou domů.  Závody bez dekorování.  
Proběhla diskuse nad organizací a finanční náročností uspořádání takovýchto 
závodů. OV osloví možné pořadatele. V úvahu připadají – Hřebčín Ostrov, JK 
Dolní Přím, Slatiňany. 
Bude dořešeno na příštím OV.  
 
zajistí:                                                                termín plnění: 

Usnesení 
č. 

21.10/20 

 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 
22. Průběh jednání: 

 
OV jednal o výši odměn pro reprezentanty oblasti, kteří dokončili MČR.  
Bude dořešeno na příštím OV podle stavu financí oblasti. Předpoklad 1000,-
Kč/ dokončený start. Dušková zjistí, jakým způsobem zajistit vyplacení. (Text 
faktury)  
 
zajistí:Dušková                                           termín plnění:do příštího OV 

Usnesení 
č. 

22.10/20 

 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 
23. Průběh jednání: 

 
J. Skřivan přednesl návrh na konání vyhodnocení oblasti na jiném místě – 
návrh - areál Petroff Galery Hradec Králové. Bude potřeba zjistit podrobnosti. 
 
zajistí:   Skřivan                                         termín plnění:do příštího OV 

Usnesení 
č. 

16.10/20 

 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 
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24. Průběh jednání: 
 
V. Zvěřina byl pověřen předáním medailí na Oblastním mistrovství vytrvalosti 
v Kolesách v termínu 18.10.2020.  
 
zajistí:                                                                termín plnění: 

Usnesení 
č. 

17.10/20 

 

hlasování Pro:6 Proti:0 Zdržel se:0 
25. Průběh jednání: 

 
J. Hupka informoval zbytek OV o tom, že byly zrušeny závody v Čisté a v 
Sobotce bez podané žádosti o odpuštění poplatku za zrušení závodů.  
 
zajistí:                                                                termín plnění: 

Usnesení 
č. 

18.10/20 

 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 
26. Průběh jednání: 

 
Dušková požádala o přidělení nového notebooku, jelikož stávající federační 
notebook již není možné používat pro nefunkčnost. OV ji odkázal na GS, 
jelikož se jedná o vybavení jdoucí z centrály. 
 
zajistí:   Dušková                                                             termín plnění:ihned 

Usnesení 
č. 

19.10/20 

 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 
27. Průběh jednání: 

 
M. Kvapilová informovala členy OV o průběhu schůzky s p. Kubiasem – 
nabídka sponzoringu na jím vybraných závodech v oblasti. 
OV jednal o potřebě nacházet sponzory a podporovatele oblastních závodů. 
Nabídkou je prezentace partnerů oblasti na akcích a  na oblastním webu. J. 
Skřivan navrhuje obdobný systém, jako je systém partnerů u ČSP.  
Případné partnery budou oslovovat dle příležitostí členové OV. 
  
 
zajistí:                                                                termín plnění: 

Usnesení 
č. 

20.10/20 

 

hlasování Pro: Proti: Zdržel se: 
28. Průběh jednání: 

 
OV jednal o současném vybavení účastníků MČR – trička, popř vesty, 
podlsedlové dečky s logem VčO, čísla na kočár. Z diskuze vyplynul návrh na 
přípravu výběrového řízení pro dodavatele oblastního vybavení pro účastníky 
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MČR 2021.  Podmínky výběrového řízení budou připraveny během příštích 
zasedání OV. 
 
zajistí:   všichni členové OV                                          termín plnění:31.1.2020 

Usnesení 
č. 

21.10/20 

 

hlasování Pro:6 Proti:0 Zdržel se:0 
29. Průběh jednání: 

PER ROLLAM bylo schváleno: 
1) Zrušení hobby závodů na Dolním Jelení dne 26.9.2020. (nepřízeň 

počasí, malý počet přihlášených jezdců) 
2) jmenování komisařů ZZZVJ 26.9.2020 - Jaroměř. Hl. komisař: Václav 

Novotný komisaři: J. Haškovcová, D. Balažová 
3) jmenování komisařů ZZVJ Hnanice 20.9.2020. Kvapilová (hl.), 

Balažová, Haškovcová 
4) zrušení hobby závodů 28.09.2020 pořadatel Hiporehabilitace BANETA  

bez poplatku 
5) Změna termínu ZZVJ, ZZVJ-A a ZZVJ -E v Kolesách z 18.10. na 

17.10.2020. Důvod - omylem paní Sůrová nahlásila chybné datum 
6) komisaři ZZVJ - A Kolesa: Kunát, Trojanec, Matoušková 
7) vedoucí ekipy MČR drezura: J. Haškovcová 
8) schválení soustředění 31.8.2020 podpořeného z OPP II dle žádosti G. 

Slavíkové 
9) Žádost Equicentrum Fassati - ZZVJ  26.9.2020. 
10) Žádost JK Mira Hnanice - ZZVJ 20.9.2020 
11) Žádost o hostování pana Josefa Rýdla v JK M+M Čánka 

 
 

Usnesení 
č. 

22.10/20 

 

    
    
 
 

 

  
Z toho podněty výkonnému výboru: 

1.  
Žádost o jmenování zkušební komisi pro kurz školení  stewardů 12. – 
13.12.2020 ve složení J. Metelka, B. Rejnek, R. Šálek.  
 

2. OV VčO navrhuje  zvýšení kvalifikace pro  Květu Krupkovou číslo licence 
F1806 na národní rozhodčí  v disciplíně skoky. 
 
 

3. 
 
 

 
 

       4. 
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5. 
 
 

 

 
        Zapsal:Dušková 


